



Article number / Artikelnummer: 3B2023TOR-SET

EAN number / EAN: 4250384768614
Freight category / Frachtkategorie: B

Site fence gate SET

Bauzauntor SET

Item description

Site fence gate SET

Construction fence gate system SET consisting of:
2 x "Profi" mobile site fences (part-no. 3B2023)
2 x rubber castors (part-no. 3R117)
2 x construction fence hinges (part-no. 3B115)
2 x swing gate runner (part-no. 3B116)
1 x site fence lock (part-no. 3B1213)

The base plates (part-no. 3F110) and the two fences (part-no. 3B2036) with the connecting clamps (part-no. 3VB10) are not included in the scope of delivery!

Artikeltext

Bauzauntor SET

Bauzauntorsystem SET bestehend aus:
2 x Mobil-Bauzäune "Profi" (Art.-Nr. 3B2023)
2 x Gummi-Laufrollen (Art.-Nr. 3R117)
2 x Bauzaunscharniere (Art.-Nr. 3B115)
2 x Drehtor-Laufring (Art.-Nr. 3B116)
1 x Bauzaunschloss (Art.-Nr. 3B1213)

Die Fußplatten (Art.-Nr. 3F110) und die beiden Zäune (Art.-Nr. 3B2036) mit den Verbindungsschellen (Art.-Nr. 3VB10) sind nicht im Lieferumfang enthalten!

* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.

* Alle Angaben sind Richtwerte (teilweise mit branchenüblichen Rundungen zum besseren Verständnis) und dienen lediglich zum Produktverständnis, nicht aber als Basis zum Bau von Zubehörteilen, Lagergestellen, Adaptierungen, Kombinationsprodukten oä. Alle Angaben sind ohne Gewähr, für evtl. Fehler und resultierende Folgen übernehmen wir keine Verantwortung.